
羊用不锈钢电加热恒温水槽厂家定制 百牧机械

产品名称 羊用不锈钢电加热恒温水槽厂家定制 百牧机械

公司名称 青州市百牧机械设备有限公司

价格 1200.00/件

规格参数 品牌:百牧
型号:1000型2000型3000型4000型
材质:304不锈钢

公司地址 青州市开发区

联系电话 15244475549 15244475549

产品详情

电加热恒温水槽厂家定制

Electric heating constant temperature water tank manufacturer customization

电加热恒温水槽是一种普遍用于物理、化学实验试验或反应控制中的设备，被广泛用于热线，精细化学
类，生物，食品，医药，精密测试，冶金及材料制得等行业，它可以保持24小时不间断的恒温特性，同
时也耐腐蚀耐高温，大部分是采用SUS304或SUS316不锈钢材料制作，比较能够满足广大客户的要求。

Electric heating constant temperature water tank is a kind of equipment widely used in physical and chemical
experiments or reaction control, which is widely used in thermal wire, fine chemical, biological, food, medicine,
precision testing, metallurgy and material making industries. It can keep constant temperature characteristics for 24
hours without interruption, and it is also corrosion resistant and high temperature resistant. Most of them are made of
SUS304 or SUS316 stainless steel, which can meet the requirements of most customers.它在实验室和工业场合都得
到广泛应用，一般作为调温恒温介质运用，也可以作为一种热风箱做温控和恒温运行，可根据客户的实
际要求提供各种系列的恒温水槽，比如双温区恒温水槽，恒温热水槽，恒温循环水槽，恒温水吧柜等等
，系列产品更加保证用户的实际需要，广泛应用于各种精密分析、试验实验。

It is widely used in laboratory and industrial occasions, generally as a temperature control constant temperature
medium, but also as a kind of hot air box for temperature control and constant temperature operation. Various series
of constant temperature water tanks can be provided according to the actual requirements of customers, such as
double temperature constant temperature water tanks, constant temperature hot water tanks, constant temperature
circulation water tanks, constant temperature water bar cabinets, etc., and the series products are more to ensure the
actual needs of users, and are widely used in various precision analysis and test experiments.



定制电加热恒温水槽的步骤为：

1、联系厂家，提出定制要求。

2、工厂会根据客户的要求出具合同书，双方签字确认。

3、客户支付双方签字确认的订金。

4、由厂家向客户提供施工图稿，客户确认。

5、按合同提供有质量的电加热恒温水槽。

The steps of customizing electric heating constant temperature water tank are as follows:

1. Contact the manufacturer and make custom requirements.

2. The factory will issue a contract according to the customer's requirements and both parties will sign and confirm it.

3. The customer pays the deposit confirmed by both parties.

4. The factory provides construction drawings to the customer for confirmation.

5. Provide electric heating constant temperature water tank with quality assurance according to the contract.
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